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     MESTNA OBČINA PTUJ 

MESTNI SVET 

 
 

 

 

Številka: 900-35/2023 

Datum: 20. 6. 2023        P R E D L O G 

 
Z A P I S N I K 

 

7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 19. junija 2023, ob 15. uri v 

sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Šeruga Boštjan, Eva Zorko, Luka Žižek, Sandra Pjanič, Miha 

Damiš, Franjo Rozman, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Maša Goričan, Blaž Prelog, Andrej Čuš, Sergeja 

Puppis Freebairn, Milan Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej Čuš, Petek Štefan, dr. Metka Petek Uhan, 

Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, dr. Uroš Vek, Andrej Lazar, mag. Vlasta 

Stojak, Vladimir Koritnik, Lina Habjanič, Alen Hliš. 

Svojo odsotnost je opravičila mag. Sonja Purgaj. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Martin Kukovič, vodja 

Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s stvarnim premoženjem, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za 

javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matej Gajser, vodja Sekretariata 

za splošne zadeve, Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Sekretariat za splošne 

zadeve. 

  

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Hojka Berlič, Anemari Kekec. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 7. redno sejo je županja predlagala 23 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 8. junija 2023 objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 6. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja naziv častna občanka Mestne občine Ptuj 

3. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Načrta upravljanja mestne logistike v Mestni občini Ptuj 

4. Predlog Sklepa o potrditvi predloga Strategije trajnostnega razvoja in trženja turizma v Mestni občini Ptuj 

za obdobje 2023 – 2029 

http://www.ptuj.si/
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5. Predlogi Sklepov Mestnega sveta Mestne občine Ptuj o potrditvi predlogov sklepov uprave in 

nadzornega sveta družbe Javne službe Ptuj, d.o.o. 

6. Predlog Stališč Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za 30. redno sejo skupščine družbe 

Komunalno podjetje Ptuj, d.d. 

7. Predlog Stališč Mestnega sveta Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za skupščino in Poročila o 

poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. za leto 2022 

8. Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na 

območju Mestne občine Ptuj  

9. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske 

javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil na območju 

Mestne občine Ptuj  

10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnega zavoda za turizem Ptuj  

11. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne gospodarske javne službe varstva 

okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj 

12. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o sprejemu cenika uporabe in načinu oddajanja šolskih telovadnic 

osnovnih šol v Mestni občini Ptuj 

13. Predlog Sklepa o potrditvi spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev skate parka Ptuj«  

14. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 

2023  

15. Predlog Sklepa o soglasju k osnutku Prodajne pogodbe za nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj 

parcele 1804, 1805/1, 1806, 1807, 1808/1, 1809, 1810 in 1811/1  

16. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 367 Grajenščak parcele 56/4, 56/5 in 56/7  

17. Predlog Sklepa o prodaji stanovanja Prešernova ulica 9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 3057, 

del stavbe 1  

18. Predlog Sklepa o menjavi solastniškega deleža nepremičnine katastrska občina 401 Brstje parcela 

790/107 s solastniškim deležem nepremičnine katastrska občina 401 Brstje parcela 790/106  

19. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah 

katastrska občina 400 Ptuj parceli 1421/2 in 1421/5  

20. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – družbena lastnina 

ceste v splošni rabi na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 1736/1 

21. Volitve in imenovanja:  

a)  Predlog Sklepa o določitvi predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno 

delo Spodnje Podravje 

b) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

22. Pobude in vprašanja 

23. Informacije: 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora MOP o izvedbi nadzora Pregled projekta Nezahtevni objekti za 

potrebe turizma – Ljudski vrt 

 

  Nato je sledilo glasovanje na predlagani dnevni red seje. 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, 

PROTI- 0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 6. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 6. dopisne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 6. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja naziv častna občanka Mestne občine Ptuj  

 

Komisija za odlikovanja in priznanja je oblikovala predlog sklepa o podelitvi priznanja naziv častna 

občanka Mestne občine Ptuj Meti Puklavec. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpira predlog sklepa. 

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je navzoče povabila k razpravi. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je čestitala gospe Meti Puklavec, prejemnici 

priznanja naziv častna občanka Mestne občine Ptuj. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o podelitvi priznanja naziv častna 

občanka Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Načrta upravljanja mestne logistike v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za okolje, prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Občinska uprava je pripravila popravek priloge: Načrt upravljanja mestne logistike v Mestni občini Ptuj in 

ga dne, 16. 6. 2023,  objavila na spletni strani.  

 

Županja je navzoče povabila k razpravi. Razpravljali sta Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica in 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ. 

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica je v predloženem gradivu obelodanila del dokumenta, ki se 

navezuje na ugodnejše cene najemnin v mestnem jedru. Glede na dejstvo, da je rok v akcijskem načrtu 

predviden za 2024, je menila, da bi se s tem lahko čimprej vzpostavili jasni pogoji za ugodnejše najemnine, 

da bi se tako smotrno umestile določene storitvene dejavnosti v center mesta. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejala, da so v njihovi 

svetniški skupini pohvalili sprejem predlagane strategije.  

 

Na podani razpravi je županja Nuška Gajšek dejala, da ni bilo konkretnih vsebinskih predlogov in glede na 
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dejstvo, da je bilo na odborih soglasno sprejeto, je županja navzočim svetnikom predlagala, da potrdijo 

strategijo kot končno besedilo. 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa Načrta upravljanja mestne logistike 

v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepa o potrditvi predloga Strategije trajnostnega razvoja in trženja turizma v Mestni 

občini Ptuj za obdobje 2023 - 2029 

 

Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Strategija trajnostnega razvoja in trženja turizma v Mestni občini Ptuj za obdobje od leta 2023 do leta 2029 

opredeljuje šest razvojnih politik oziroma področij delovanja. V okviru teh je zastavljenih 57 konkretnih 

ukrepov, za realizacijo pa se postavlja devet skupin odgovornih nosilcev. Priprava Strategije je potekala 

skorajda leto dni, v tem času se je izvedla anketa za lokalno prebivalstvo in turistične deležnike, za slednje 

tudi delavnica, po prvi obravnavi na mestnem svetu se je izvedla široka javna tribuna, temu je sledila še 

javna obravnava. Priprava strategija je potekala pod okriljem podjetja Hosting d.o.o. v sodelovanju s 

svetovalnim podjetjem Alohas. 

 

Najpomembnejši in osrednji projekt Strategije je »Zgodovinsko mesto Ptuj«, ki naslavlja problematiko, cilje 

in konkretne ukrepe oživljanja zgodovinskega mestnega jedra Ptuja. V preostanku letošnjega leta se bodo 

oblikovale skupine, ki bodo bdele nad izvajanjem posameznih aktivnosti znotraj strategije, med njimi so 

zagotovo najpomembnejši: 

  Skupina za spremljanje, evalvacijo in usmerjanje uresničevanja Strategije, 

  Odbor za branding in lepoto mesta, 

  Odbor za spremljanje in usmerjanje projekta »Zgodovinsko mesto Ptuj«. 

 

Županja je nato navzoče povabila k razpravi. Sodelovali so Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje 

Svoboda, dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Alen Hliš iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda ter mag. Vlasta Stojak iz svetniške skupine Socialni demokrati. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je rekla, da bodo v njihovi svetniški skupini podprli 

predlagano strategijo ter pričakujejo, da se točno določijo osebe, ki bodo odgovorne za izvajanje in nadzor 

le-te.  

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je soglašal z mnenjem predhodnice in menil, 

da je predlagana strategija zelo ambiciozna. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda se strinja z mnenji predhodnikov.  

 

Mag. Vlasta Stojak iz svetniške skupine Socialni demokrati je poudarila pomen strategije za gospodarski 

razvoj Ptuja. Kot je dejala, je v strategiji tudi določeno, da Mestni svet potrdi Odbor za branding in lepoto 

mesta, Odbor za spremljanje in usmerjanje projekta Zgodovinsko mesto Ptuj in menila, da je pomemben 

nadzor, pomembna je vsaka faza, pomemben je vsak mesec delovanja do leta 2029. Prav tako je dejala, 

da ne sme več biti nobenega dvoma o tem, ali je strategija prava ali ne. Enostavno, moramo začeti delat in 

leta 2029 se mora v tem mestu nekaj od tega tudi poznati, je zaključila svetnica. 
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Na podane razprave je županja Nuška Gajšek poudarila zahtevnost projekta, s katerim bodo med drugim 

naslovili najpomembnejše izzive v turizmu. Dejala je, da Strategija trajnostnega razvoja in trženja turizma v 

Mestni občini Ptuj za obdobje 2023–2029 predstavlja smer, po kateri bomo v prihodnjih letih hodili 

in predstavlja cilje, ki jim bomo sledili. Zastavili smo jo ambiciozno, naslovili ključne izzive turizma, pri čemer 

smo vključili vse deležnike, v tesni povezavi z interesi ljudi, ki v našem mestu prebivajo. V strategiji 

spodbujamo povezovanje, deležnike usmerjamo k višji kakovosti in večji dodani vrednosti ter preko turizma 

krepimo privlačno bivalno okolje in priložnosti za delo in podjetništvo doma. Čaka nas garaško delo, veliko 

truda in naporov, da udejanjimo zastavljene cilje – razvoj naše občine kot turistične destinacije, je zaključila 

županja. 

 

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je dejal, da bodo v njihovi svetniški 

skupini predlagano strategijo podprli. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi predloga Strategije 

trajnostnega razvoja in trženja turizma v Mestni občini Ptuj za obdobje 2023 – 2029, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlogi Sklepov Mestnega sveta Mestne občine Ptuj o potrditvi predlogov sklepov uprave in 

nadzornega sveta družbe Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predloge sklepov. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predloge sklepov, nanje nima pripomb in jih predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je nato navzoče povabila k razpravi. Razpravljal je Sergej Ivanuša iz svetniške skupine 

Državljansko gibanje Resni.ca. Dejal je, da se ne strinja z nerazporejenim dobičkom družbe Javne službe 

Ptuj, d.o.o. v znesku EUR 263.570,00. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predloge Sklepov Mestnega sveta Mestne občine 

Ptuj o potrditvi predlogov sklepov uprave in nadzornega sveta družbe Javne službe Ptuj, d.o.o., v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI- 1, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Stališč Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za 30. redno sejo skupščine družbe 

Komunalnega podjetja Ptuj, d. d.  

 

Odbor za finance z večino glasov podpira predlog stališč. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog stališč. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog stališč, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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Županja je nato navzoče povabila k razpravi. Mestni svetniki so na seji izrekli kar nekaj pomislekov in očitkov 

okrog načina delovanja in komunikacije ter sprejemanja odločitev vodstva Komunalnega podjetja Ptuj, d.d. 

V razpravi so sodelovali Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ, dr. Uroš Vek 

iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Andrej Čuš iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša - Mi & 

ČUŠ, Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda, Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške 

skupine Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ, Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda in Sergej Ivanuša 

iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca in Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija 

– Krščanski demokrati. 

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejal, da imajo v njihovi svetniški 

skupini deljena mnenja glede dveh točk, tj. razrešnice upravi in razdelitve dobička družbe KP Ptuj, d.d., zato 

so menili, da je potrebno omenjeni točki razdeliti in predlagali, da se izvede glasovanje za vsako točko 

posebej. Poudaril še je, da so se v njihovi svetniški skupini strinjali s predlogom županje, da se bilančni 

dobiček podjetja KP Ptuj d.d. v znesku EUR 132.991,00 EUR prenese v proračun Mestne občine Ptuj. Ob 

tem je svetnik Milan Klemenc podal še javno pobudo, da se prekine koncesijska pogodba z KP Ptuj, d.d. 

glede oskrbe z vodo ter da se to prenese na javno podjetje, ki bo zgolj in samo upravljalo z vodo; ostali del, 

ki pa se tiče odvajanja in čiščenja odplak iz Čistilne naprave Ptuj pa se naj prenese na drugo podjetje, tj. 

Javne službe Ptuj, d.o.o, kjer imamo 100 % delež in 100 % upravljavsko pravico. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je komentiral glede odnosa med podjetjem KP 

Ptuj, d.d. in MOP. Dejal je, da je razlog v pomanjkljivi komunikaciji med mestno upravo in KP Ptuj, d.d., ki 

bi po njegovem mnenju morala potekati v duhu korporativnega upravljanja. S slednjim se je strinjala tudi 

županja Nuška Gajšek, ki je poudarila, da je vsekakor potrebna komunikacija med obema deležnikoma in 

nato opozorila mag. Janka Širca, direktorja KP Ptuj, d.d., da v prihodnje ne bo več prihajalo do 

komunikacijskih šumov. 

 

Andrej Čuš iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša - Mi & ČUŠ je soglašal z predhodnim mnenjem svetnika 

Milana Klemenca.  

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je soglašala z mnenjem županje. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je soglašala z mnenjem 

predhodnice. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je soglašal z mnenji predhodnikov. 

 

V teku razprave je županja Nuška Gajšek prisotnim svetnikom predlagala možnost širše razprave in 

glasovanja pri tč. 11: Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne gospodarske javne 

službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj, kar so navzoči tudi potrdili. 

 

Sonja Žibrat iz svetniške skupine Socialni demokrati je dejala, da bodo v njihovi svetniški skupini podprli 

oba predloga, torej predlog o razrešnici upravi in predlog o razdelitvi dobička družbe KP Ptuj, d.d. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je soglašal z mnenjem predhodnice. 

 

Sergej Ivanuša iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca je menil, da bi se morala cena oskrbe z 

vodo še dodatno znižati. 

 

Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija – Krščanski demokrati je soglašal z mnenji 

predhodnikov. 
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Po zaključeni razpravi svetnikov je prisotne nagovoril mag. Janko Širec, direktor KP Ptuj, d.d. Povedal je,  

da je sklical novinarsko konferenco, da bi javnost seznanil z rezultati poslovanja ter poudaril, da podjetje 

ostaja v dobri kondiciji. Prav tako se je strinjal, da je prišlo do komunikacijskega šuma med mestno upravo 

in podjetjem KP Ptuj, d.d. Izpostavil je tudi težavo izgube vode in dejal, da je le-ta zaradi dotrajanega 

cevovoda približno četrtinska, omrežnina se ni redno vlagala v vzdrževanje, na leto pa zabeležijo okoli 500 

okvar na vodovodnem omrežju. 

 

V nadaljevanju je županja Nuška Gajšek prisotne svetnike seznanila z informacijo, da je bilo na Odboru za 

finance soglasno predlagano, da se preveri možnost glasovanja po posameznih točkah predlaganih stališč. 

Navzočim svetnikom je predlagala glasovanje po posameznih točkah, in sicer pri tč. 1.1, 1.2, 2.1, 2.2 in 3.1. 

glasovanje skupaj, pri tč. 3.2., tj. glasovanje o razrešnici pa ločeno, kar so prisotni tudi potrdili. 

 

Pri tem je županja Nuška Gajšek navzočim še podala pravno pojasnilo: Podelitev razrešnice ne pomeni, da 

se je družba odrekla morebitnim odškodninskim zahtevkov do oseb, ki jim je razrešnica dana oziroma sklep 

o nepodelitvi razrešnice nima neposrednih pravnih učinkov, torej ne pomeni odpoklica.  

 

Po razpravi svetnikov, ki jo je predsedujoča sklenila, je sledilo glasovanje. 

 

Glasovanje skupaj – v tč. 1.1, 1.2, 2.1, 2.2 in 3.1. 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Stališč Mestne občine Ptuj do predlogov 

sklepov za 30. redno sejo skupščine družbe Komunalnega podjetja Ptuj, d. d. v točkah 1.1, 1.2, 2.1, 

2.2 in 3.1, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Glasovanje ločeno – glasovanje o razrešnici v tč. 3.2. 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Stališč Mestne občine Ptuj do predlogov 

sklepov za 30. redno sejo skupščine družbe Komunalnega podjetja Ptuj, d. d. – glasovanje o 

razrešnici v točki 3.2., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-21, 

PROTI- 6, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

Nato so navzoči svetniki glasovali še pri tč. 11: Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve 

obvezne  gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj – ČISTOPIS 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme čistopis predloga Sklepa o soglasju k spremembi 

cene storitve obvezne  gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni 

občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od  28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Stališč Mestnega sveta Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za skupščino in 

Poročila o poslovanju družbe KKS Ptuj d.o.o. za leto 2022 

 

Odbor za finance z večino glasov podpira predlog stališč. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpira predlog stališč. 
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Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog stališč, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Stališč Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

do predlogov sklepov za skupščino in Poročila o poslovanju družbe KKS Ptuj d. o. o.  za leto 2022, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih 

parkirnih površin na območju Mestne občine Ptuj - ČISTOPIS 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo soglasno podpira predlog odredbe. 

 

Odbor za gospodarstvo z večino glasov podpira predlog odredbe. 

 

Hkrati člani Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo predlagajo, da se ohranijo oziroma 

ne zmanjšajo parkirna mesta, in sicer na območju Minoritskega trga ter parkirišča pri Žeraku. Na parkirišču 

pri Žeraku se umesti toliko parkirnih mest, kolikor dopušča veljavna zakonodaja.  

 

Občinska uprava je pripravila čistopis točke: Predlog Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o 

določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na območju Mestne občine Ptuj in ga dne, 16. 6. 2023, 

objavila na spletni strani.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odredbe v čistopisu, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je nato navzoče povabila k razpravi. Sodelovali so Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica, 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda, dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska 

ljudska stranka in Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša 

– MI & ČUŠ. 

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica je vprašala glede ureditve kratkotrajnega parkiranja v Ulici 

heroja Lacka 10. Sklicevala se je na že obravnavano tretjo točko dnevnega reda in je dejala, da je na tej 

lokaciji predvidena vstopna točka z Vinarskega trga in ne ve, ali je to smiselno. 

 

Županja Nuška Gajšek ji je odgovorila, da so tu zdaj parkirna mesta - plava cona. Zaradi tega, ker se ljudje 

tu ustavljajo in na hitro skočijo do pekarne, smo se odločili za en kompromis, ki je še sprejemljiv, da ta 

parkirišča naredimo v brezplačna parkirišča, kjer je dovoljeno parkiranje 15 minut. To je seveda potrebno 

označiti in potem več ni izgovorov vseh tistih, ki parkirajo sredi ceste in blokirajo promet, prav tako tudi 

blokirajo izvoze iz dvorišč, kar povzroča nejevoljo stanovalcem. Zato zdaj na tej lokaciji uvajamo 15-

minutno brezplačno parkiranje na že zarisanih parkiriščih, ki so do zdaj bila v območju plave cone, je 

zaključila županja. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je vprašala glede parkiranja na parkirišču naproti 

Minoritskega samostana. Županja Nuška Gajšek ji je pojasnila, da to ni predmet odredbe. To je zarisano, 

kjer je bil predlog Javnih služb Ptuj d.o.o., da se režim spremeni, za kar ni potrebno spreminjat odredbe. 

Predlog je bil zato, ker je zdaj prehod za pešce nevaren za uporabnike, tukaj je velika frekvenca otrok, ki 

hodijo v Glasbeno šolo v Minoritski samostan. Poleg tega smo dobili več opozoril Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu občine Ptuj, invalidskih organizacij in združenj, da je to območje absolutno 
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neprehodno, ker so pločniki zaparkirani z avtomobili, zato smo razmišljali v smeri povečane varnosti 

udeležencev v prometu, še posebej najranljivejših skupin, to je otrok, invalidov, mamic z vozički in 

kolesarjev in ostalih pešcev. Predmet odredbe je bela cona pri Hlebčku, ukinitev bele cone pri Mestnem 

gledališču Ptuj, ohranitev bele cone pri UE Ptuj in sprememba parkirišča Jadranska ulica iz plave cone v 

parkirišče za stanovalce zaradi vzpostavitve peš cone na novem urejenem Vrazovem trgu in Jadranski 

ulici, to so glavne spremembe odredbe, je zaključila županja. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka je apeliral na odgovorne osebe mestne 

uprave in Javnih služb Ptuj, d.o.o. k čim večjim naporom zagotovitve dodatnih parkirišč. Županja Nuška 

Gajšek je soglašala z njegovim predlogom. Hkrati še je dodala, da rak rana mestnega jedra so parkirišča, 

ki pa jih je žal premalo. Drugače pa so brezplačna parkirišča v Dravski ulici (bivši Koteks) in pri ptujskem 

stadionu, zelo obiskano je parkirišče pri Minoritskem samostanu (kjer bi se lahko v prihodnjih letih postavila 

garažna hiša) in pa parkirišče pri Mercatorju, je zaključila županja. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je menila, da bi morali imeti 

pravilo, da za vsako ukinjeno parkirišče mora nekje nastati novo, četudi ni ravno v samem strogem centru 

mesta. Predlagala je, da bi se lahko več parkirišč vzpostavilo po shemi Park & Ride na vpadnicah, da bi se 

organiziral brezplačni prevoz v mesto. Pri tem je županja Nuška Gajšek dodala, da soglaša z njenim 

predlogom, vendar je pa vse to povezano z zagotovitvijo parcel, nato izvedbenim projektom, kot tudi 

gradbenim dovoljenjem in finančnimi sredstvi. 

 

Po zaključeni razpravi je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme čistopis predloga Odredbe o spremembah in 

dopolnitvah Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na območju Mestne občine 

Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne 

gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih 

vozil na območju Mestne občine Ptuj- ČISTOPIS 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa v čistopisu, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Občinska uprava je pripravila čistopis točke Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi 

cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza 

nepravilno parkiranih vozil na območju Mestne občine Ptuj in ga dne, 16. 6. 2023,  objavila na spletni strani.  

 

Županja je nato navzoče povabila k razpravi. Sodelovali so Metka Petek Uhan iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda, Milan Klemenc iz svetniške skupine iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & 

ČUŠ, Sergej Ivanuša iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca, Lina Habjanič iz svetniške 

skupine Levica, Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda in Dejan Rožmarin iz svetniške skupine 

Nova Slovenija – Krščanski demokrati. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejala, da se v njihovi svetniški skupini ne 

strinjajo z zvišanjem cen javnih parkirišč. Kot razlog je navedla, da imajo druga večja mesta, v katerih je 

turistična dejavnost visoko razvita nižje cene parkirnin, pri tem je izpostavila Izolo in Piran, v katerih je 
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začetna ura parkiranja 0,50 EUR/uro, naslednje ure pa so dražje. 

 

Županja Nuška Gajšek je komentirala, da bo za prvo uro treba odšteti 0,80 EUR. Razlogi za podražitev se 

pripisujejo višji inflaciji, materialnim stroškom, stroškom dela ter vlaganj v infrastrukturo. Hkrati je županja 

Nuška Gajšek tudi povedala, da cene parkiranja na Ptuju niso dvignili že nekaj let. 

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejal, da v 

njihovi svetniški skupini predlagajo, da se naj sredstva, pobrana iz naslova parkirnin, dajo v neki fond, 

namenjen za vzdrževanje javnih parkirišč. 

 

Sergej Ivanuša iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca je dejal, da se ne strinja s predlagano 

višjo ceno javnih parkirišč. 

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica je menila, da podpira zvišanje cen javnih parkirišč. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je soglašal z mnenjem svetnice Metke Petek Uhan. 

 

Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija – Krščanski demokrati je dejal, da so v njihovi svetniški 

skupini že pred leti podali pobudo, da bi bilo parkiranje ob sobotah brezplačno. 

 

Po zaključeni razpravi je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme čistopis predloga Sklepa o spremembah in 

dopolnitvah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne službe urejanja in 

vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil na območju Mestne občine Ptuj, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI- 5, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnega zavoda za turizem Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo 

soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi 

Javnega zavoda za turizem Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne gospodarske javne službe 

varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj - ČISTOPIS 

 

Odbor za finance z večino glasov podpira predlog sklepa. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Hkrati Odbor za finance predlaga, da se prouči možnost uveljavitve sklepa s 1. 6. 2023. 
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Občinska uprava je pripravila čistopis točke: Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne  

gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj in ga objavila dne, 16. 

6. 2023, na spletni strani.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa v čistopisu, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme čistopis predloga Sklepa o soglasju k spremembi 

cene storitve obvezne  gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni 

občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

12.  Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o sprejemu cenika uporabe in načinu oddajanja šolskih 

telovadnic osnovnih šol v Mestni občini Ptuj  

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Občinska uprava je pripravila popravek priloge: Cenik in ga dne, 16. 6. 2023, objavila na spletni strani.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predloga Sklepa o spremembi Sklepa o sprejemu 

cenika uporabe in načinu oddajanja šolskih telovadnic osnovnih šol v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

13.  Predlog Sklepa o potrditvi spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev skate parka 

Ptuj« 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi spremembe Načrta 

razvojnega programa (NRP) Ureditev skate parka Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI- 0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

14.  Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj 

za leto 2023 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 
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Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2023, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

15. Predlog Sklepa o soglasju k osnutku Prodajne pogodbe za nepremičnine katastrska občina 400 

Ptuj parcele 1804, 1805/1, 1806, 1807, 1808/1, 1809, 1810 in 1811/1 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k osnutku Prodajne 

pogodbe za nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcele 1804, 1805/1, 1806, 1807, 1808/1, 1809, 

1810 in 1811/1, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

16.  Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 367 Grajenščak parcele 56/4, 56/5 in 

56/7 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska 

občina 367 Grajenščak parcele 56/4, 56/5 in 56/7, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

17.   Predlog  Sklepa o prodaji stanovanja Prešernova 9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 

3057, del stavbe 1 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je nato navzoče povabila k razpravi. Sodelovala sta Sergej Ivanuša iz svetniške skupine 

Državljansko gibanje Resni.ca in Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda. 



13  

Sergej Ivanuša iz svetniške skupine Državljansko gibanje Resni.ca je povprašal po cenilnem poročilu pri 

prodaji omenjenega stanovanja. Županja Nuška Gajšek mu je odgovorila, da občina nima denarja za 

obnovo, zato, ker enostavno ne zmore obnavljati vsega fonda, ki je v starem mestnem jedru in je 

spomeniško zaščiten. Svetniki lahko kadarkoli dobijo cenilno poročilo na vpogled, če želijo, je zaključila 

županja. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je vprašala, ali obstaja plan, katera stanovanja 

bodo šla v prodajo? Županja Nuška Gajšek ji je odgovorila, da je narejen popis stanovanj; da tista 

stanovanja, ki jih ni možno oddati na razpisu za neprofitna stanovanja, ker ne ustrezajo pravilnikom in 

minimalnim standardom, načeloma grejo v prodajo. Se pa odločamo za prodajo takrat, ko pride do 

izkazanega interesa. Zdaj predvsem prodajamo pretežno tista stanovanja, kjer je interes za nakup in 

obnovo stanovanja, je zaključila županja.  

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji stanovanja Prešernova 

9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 3057, del stavbe 1, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

18.  Predlog Sklepa o menjavi solastniškega deleža nepremičnine katastrska občina 401 Brstje 

parcela 790/107 s solastniškim deležem nepremičnine katastrska občina 401 Brstje parcela 790/106 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o menjavi solastniškega deleža 

nepremičnine katastrska občina  401 Brstje parcela 790/107 s solastniškim deležem nepremičnine 

katastrska občina 401 Brstje parcela 790/106, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

19.  Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na 

nepremičninah katastrska občina 400 parceli 1421/2 in 1421/5 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah katastrska občina 400 parceli 1421/2 in 1421/5, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 
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20. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – družbena 

lastnina ceste v splošni rabi na nepremičnini katastrska občina 400 parcela 1736/1 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena – družbena lastnina ceste v splošni rabi na nepremičnini 

katastrska občina 400 parcela 1736/1, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

21.  Volitve in imenovanja 

 

a) Predlog Sklepa o določitvi predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet lokalnih skupnosti Centra za 

socialno delo Spodnje Podravje 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog o imenovanju Janeza 

Rožmarina za novega predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 

Spodnje Podravje. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi predstavnika Mestne 

občine Ptuj v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Spodnje Podravje, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od  26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI- 

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog o soglasju k imenovanju 

mag. Alena Hodnika za direktorja podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja 

podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI- 0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

22.  Pobude in vprašanja 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 
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in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Občinska uprava je pripravila dopolnjene odgovore in dodatno prilogo. Gradivo je bilo dne, 15. 6. 2023, 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Ptuj.  

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 193/7:  

MO Ptuj predlagamo popravilo cestišča na koncu slepe ulice, Prečna pot 9e in 9g. Lani je bil ta 

odsek namreč asfaltiran, vendar je bila izvedba pomanjkljiva in posledično je popravilo cestišča 

nujno. Predlagamo popravilo asfaltiranega cestišča na koncu slepe ulice, Prečna pot 9e in 9b. 

Izvedba lani asfaltiranega cestišča je bila pomanjkljiva in cesta se je na koncu slepe ulice udrla tako, 

da je sedaj nastala velika jama. V tej jami se namreč zbira voda in uničuje cestišče. Stanovalci so 

občino in izvajalca že večkrat opozorili, vendar žal brez uspeha. Prosimo, da se k popravilo pristopi 

nemudoma in se zadeve uredijo še pred jesenjo in zimo, saj je količina vode v tem letnem času še 

višja. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 194/7: 

MO Ptuj predlagamo postavitev ogledala, kjer se iz Abramičeve ulica priključuješ na Mariborsko 

cesto. Razlog je v tem, ker avtobusna postaja voznikom odvzema neposreden pogled na Mariborsko 

cesto. Z namestitvijo ogledala bi bistveno pripomogli k večji varnosti cestnega prometa na tem 

odseku. Varno priključitev iz Abramičeve ulice na Mariborsko cesto ovira avtobusna postaja, ki v 

primeru, da na njej stoji avtobus (včasih se ustavijo tudi avtomobili) vozniku popolnoma odvzame 

pogled na Mariborsko cesto. Posledično je varna priključitev na Mariborsko cesto onemogočena. 

Mnenja smo, da bi namestitev ustreznega ogledala na nasprotni strani cestišča to tveganje 

odpravilo. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 195/7: 

Na delu ulice Jožefe Lackove (hišne št. 26, 27, 30, 31) se v teh dneh izvaja polaganje optičnega kabla 

za internetno omrežje. Izvajalec je na tem delu položil infrastrukturo za omrežje, pri tem pa zasipal 

obstoječi meteorni jarek. Na tem delu ulice se nahaja obstoječa klančina ob cesti, kjer je že ob 

nekoliko večjih padavinah v preteklosti poplavljala cesta. Izvajalec naj nemudoma popravi oz. 

vzpostavi stanje jarka za meteorno vodo pred pričetkom del, saj bo drugače prihajalo do razlitja 

vode po cestišču tudi v primeru zmernih padavin. Izvajalec je na opisano bil ustno opozorjen s strani 

stanovalcev, vendar opozoril ni upošteval. 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 196/7: 

Na desnem bregu Drave se naj uredi varno pot za pešce pod starim cestnim mostom (na obeh 

straneh mosta na desnem bregu). Sedaj pešec, ki se sprehaja od mostu za pešce (ali še naprej proti 

potoku Studenčnica in preko novega mostička proti Spolenakovi ulici in Zagrebški cesti), najprej 

hodi po pločniku ob cesti, nato po ločeni pešpoti, ki odstopa od ceste, nato pa mora nadaljevati po 

uhojenem pobočju navzdol do ceste pod mostom. Z izboljšanjem omenjene poti bi nagovorili tako 

varnost pešcev in kolesarjev, kot tudi izboljšali kvaliteto kapacitet za pešce in kolesarje. 

Andrej Lazar, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval  

vprašanje št. 197/7: 

Problematika poplavljanja potokov Rogoznica ter Grajena je na Ptuju precej pereča. Prosim za 

pojasnila glede realizacije izvedbe suhega vodnega zadrževalnika na Rogoznici po sprejetem 

odloku OPPN za enoto urejanja prostora OP07 Ptuj ter za del enote urejanja prostora OP01 Ptuj – 

suhi vodni zadrževalnik na potoku Grajena. Izvedba teh zadrževalnikov bi namreč izničila poplavno 
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ogroženost Ptuja s strani Rogoznice in Grajene. Zanima me časovnica izvedbe zadrževalnikov in 

pojasnila glede morebitnih težav v postopkih izvedbe. Vprašanje naj se naslovi tudi na ustrezne 

institucije, ki sodelujejo v postopkih priprave. Pričakujem odgovore tudi od ustreznih institucij.  

 

Andrej Lazar, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval  

pobudo št. 198/7: 

Predlagam, da se javnosti predstavi načrt reševanja in dosedanje rešitve glede poplavne 

ogroženosti Ptuja s strani potokov Grajena in Rogoznica ter problematičnih hudournikov. Prav tako 

naj se javnosti predstavijo načrti vzdrževanja vodotokov nosilca koncesije za čiščenje in urejanje 

omenjenih vodotokov. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 199/7: 

Na občinski Zagrebški cesti med Petrolom in Turniščem, se naj med 6. in 9. ter 14. in 17. uro uvedi 

redni nadzor nad omejitvami tovornega prometa. Lahko brez tehtanja. Opozorila ne zaležejo. Za lažji 

nadzor se naj razmisli o alternativi - preusmeritvi prometa na državno cesto, kjer je prostor za 

ustavljanje. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 200/7: 

Pri rezultatih za participativni proračun se naj dopiše, koliko je bilo volivcev iz posameznega volišča 

(9+predčasno+mladi) in, za katere projekte so posamezna volišča namenila največ točk (top 5). 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 201/7: Veza: 129/5 zahteva za dopolnitev 

V odgovoru je zapisano, da so podatki za prikazovalnike hitrosti "Vi vozite" ki so locirani na 

občinskih cestah, dostopni na spletni strani www.ptuj.si, vendar po pregledu strani te povezave ni 

moč najti, zato naprošam za točno povezavo do teh podatkov. Prav tako sem želela videti rezultate 

analize rezultatov, saj so se v preteklosti uporabljali v poročilih o prometni varnosti ter iz njih izhajali 

ukrepi za izboljšanje varnosti in zmanjšanje hitrosti na določeni cesti. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 202/7: 

Vrtec Ptuj se sooča z zmanjšanim vpisom, zato dajem pobudo, da direktorica pripravi seznam 

prednosti vpisa v Vrtec Ptuj napram drugim vrtcem v bližini ter javno predstavi te prednosti (skozi 

občinske medije, na internetu ter skozi druge kanale obveščanja). Okrepi naj se način komunikacije 

z javnostjo in starši, tako da ljudje dobijo hitre in enovite informacije. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 203/7: 

Nekateri občani na Turnišču so me opozorili, da protihrupne ograje, ki stojijo na AC v Hajdini 

povzročajo težavo na Turniščah, saj se je hrup preusmerja k njim. Naprošam, da pristojne službe o 

tem obvestijo DARS, da opravi ustrezne meritve in uredi situacijo. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 204/7: 

Zanima me, koliko sestankov je imela občina s potencialnimi  vlagatelji v mesto v prejšnjem 

mandatu in v zadnjem letu? Vidimo, da nekateri znani podjetniki in znana podjetja investirajo v 

mesta v naši bližini, ne pa tudi na Ptuju. Ali ima Ptuj kakšno prezentacijo za potencialne vlagatelje? 

V kolikor je nima, bi jo bilo potrebno nemudoma pripraviti in razmisliti tudi o kakšnem dogodku za 

potencialne vlagatelje. Večkrat sem poudarila, da je problem na prihodkovni strani ptujskega 
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proračuna in da je potrebno tukaj nekaj narediti (niti slučajno na način, da se dodatno obremeni 

občane!), zato me zanima, kakšen nabor ukrepov je pripravila občina za povečanje prihodkov v 

proračun. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 205/7: 

Zanima me, koliko provizije so JS d.o.o. do sedaj plačale aplikaciji Easy Parkingu in koliko to znese 

povprečno mesečno v primerjavi s stroški vzdrževanja parkomatov? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 206/7: 

Kateri zavodi, kjer je občina ustanoviteljica ali soustanoviteljica imajo zaposlene za 8 ur mesečno, 

koliko takšnih zaposlitev imajo posamični zavodi in kako dolgo. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 207/7: 

Zanima me, kako daleč je projekt sanacije prečrpališča na Ranci (konkretna časovnica)? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 208/7: 

V prejšnjem mandatu sem že predlagala, da bi se občina usmerila v shemo "Park&Ride" parkirišč, 

ki bi bila na vseh vpadnicah v mesto in bi zagotavljala reden prevoz z avtobusom v industrijsko 

cono in v mesto. To bi bila velika prednost v času karnevala, kot tudi bi pripomogla k vsakodnevni 

razbremenitvi prometa v mestu. Glede na to, da je v mestu vedno manj parkirišč, bi bilo takšna 

parkirišča smiselno čim prej vključiti v prometno ureditev mesta, ter zagotoviti sredstva v prihodnjih 

proračunih za izvedbo. 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 209/7: 

Na Osojnikovi cesti se naj tabli za Vurberk doda tabla za center. 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 210/7: Pobuda mestno jedro in potrebni ukrepi 

Verjamemo, da bo naša pobuda deležna ustrezne pozornosti, saj se veliko pogovarjamo o 

problematiki gostinske, trgovske in turistične ponudbe v mestnem jedru, za katero ugotavljamo, da 

se srečuje z veliko problemi. V kolikor želimo v resnici izboljšanje stanja, se moramo soočiti z 

realnimi problemi ponudnikom in stanovalcem v mestnem jedru in jim za začetek pozorno 

prisluhniti. Temu pa naj sledi konkreten nabor ukrepov, s katerimi bomo hitreje in na pravilen način 

dosegli željene učinke. Tukaj jih konkretno ne bomo navajali, saj so zapisani v številnih strategijah, 

ki smo jih drago plačali in slabo izkoristili v minulih desetletjih. Ptuj ima močno zgodbo v zgodovini, 

je pa tudi zelo pomembno mesto vinske kulture in pridelave hrane. Ne moremo pa svojega 

turističnega produkta graditi zgolj na izdelkih, kot je vino, hrana ali zgolj na lepi naravi. Iz teh 

naravnih dobrin je potrebno graditi zgodbe, privlačne za današnjega človeka. Žal smo izgubili tudi 

»turistični vlak«, ki je imel redno progo med mestnim jedrom in Termami. Na Ptuju že imamo nekaj 

dobro plačanih strategij o razvoju in oživljanju mestnega jedra. Med predlogi so tudi ukrepi za 

izboljšanje prepoznavnosti Ptuja skozi kakovostne prireditve do katerih lahko pridemo preko 

sodelovanja vseh akterjev. Verjamemo, da bi morali naši zavodi bolje osvetliti konkretne probleme 

na tem področju, posledično bi županja in Mestni svet lahko hitreje in z ustreznimi ukrepi doprinesli 

svoj del, ki nam pritiče iz naših funkcij. Zato se bomo danes dotaknili delovanja ptujskega Zavoda 

za turizem, ki je kadrovsko dobro popolnjen, nismo pa prepričani, da deluje v smeri zastavljenih 

politik, ki programsko izhajajo iz sprejetih dokumentov - sklepov na Mestnem svetu. Torej, naš 
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skupni interes je, da pomagamo vsem, ki delajo ali živijo v mestnem jedru, za kar moramo uporabiti 

vse resurse, s katerimi razpolagamo. Predhodno pa je potrebno besedo dati vsem akterjem te 

»zgodbe«. To so najprej gostinci in trgovci ter številni drugi poslovni subjekti in stanovalci iz 

mestnega jedra.  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

vprašanje št. 211/7: 

Koliko lokalov v mestnem jedru je v zadnjih štirih letih zamenjalo najemnika ali lastnika? 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

vprašanje št. 212/7: 

Koliko poslovnih prostorov se v mestnem jedru trenutno prodaja? 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

vprašanje št. 213/7: 

Koliko kontaktov je s poslovnimi subjekti v zadnjih dveh letih ptujski Zavod za turizem vzpostavil 

osebno, ne preko socialnih medijev? 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

vprašanje št. 214/7: 

Kdaj in s kom konkretno so se o težavah ptujskih podjetnikov in obrtnikov pogovarjali in jim nudili 

strokovno pomoč pri oživljanju mestnega jedra? 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 215/7: 

Zakaj se Zavod za turizem postavlja v vlogo usmerjevalca dela gostincev, trgovcev idr. ki to delo 

profesionalno obvladajo, in diktira, kje naj stoji njihova ponudba ob prireditvah, kaj naj prodajajo, 

kaj in kdaj naj delajo in podobno?  

Namesto tega naj postanejo in delajo to, za kar smo jih ustanovili. Bolj angažirano in s konkretno 

izmerjenimi učinki naj postanejo odgovorni partner in servis tistim, od katerih je v resnici odvisen 

poslovni, turistični in socialni uspeh ptujskega mestnega jedra. Prosim, da v odgovoru Zavod za 

turizem idr. ne naštevajo števila poslanih e-mailov in objav na svojem družbenem omrežju, za kar 

sicer vemo, da je potreben zgolj en klik na miški, ki bo skoraj vedno ali pogosto ostal brez odmeva 

(želenega učinka). Gostinci in trgovci, s katerimi smo se v zadnjih treh mesecih pogovarjali in so še 

aktivni v mestnem jedru, pravijo, da so pripravljeni na nove izzive. Potrebujejo pa stalnega 

sogovornika in  ažuren pretok informacij, tudi ko gre za dogodke in prireditve v mestnem jedru in 

širše. Sedaj se dogaja okrog prireditve Ptujska noč in imamo informacijo, da je Zavod za turizem 

ponovno zgolj obvestil poslovne subjekte, kaj bo in kdaj bo. Zgolj formalno pa jih je pozval, naj 

dostavijo svoj program. Te zadeve bi se morale odviti v januarju, ne pa en mesec pred prireditvijo. 

Podobni problem imamo pri ostalih prireditvah, tudi kurentovanju in potem se le-ti gostinci in 

trgovci ukvarjajo z logističnimi problemi, namesto z vsebino svojega dela. Ob tem gostinci in trgovci 

opozarjajo na večen problem, ki še zmeraj ni rešen, je pa bil v preteklosti celo v občinskem odloku. 

Ne delajmo nelojalne konkurence. Če imamo v neki ulici že določeno trgovsko ali gostinsko 

dejavnost, naj se ob prireditvah ponudnike iz drugih občin razporedi na lokacije v prostih ulicah in 

trgih. Tako delajo v vsej ostali Sloveniji in tudi širše. V nasprotnem stalnim ponudnikom odvzamemo 

še tistih nekaj evrov, ki bi jim pomagali do lažjega preživetja v trenutno že predolgo opustelem 

mestnem jedru.  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 216/7: 

Naš predlog je, da se ustanovi delovna skupina za realizacijo projektov, povezanih z ureditvijo 
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starega mestnega jedra, ki jo bodo sestavljali predstavniki četrtne skupnosti Center, Zavoda za 

turizem Ptuj, Turističnega društva, ter obvezno tudi predstavnika trgovcev in gostincev.  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 217/7: 

Ob tej priložnosti predlagamo še sistematično oglaševanje oziroma promocijo ponudbe ptujskega 

mestnega jedra preko udeležbe MO Ptuj na sejmih in prireditvah v Sloveniji in tujini. Gostinci in 

trgovci smo se v ta namen pripravljeni še bolje organizirati, npr. z dodatno ponudbo, podaljšanjem 

delovnega časa, akcijami popustov, vzpostavitvijo lastnega oglaševanja idr. Javni zavodi, ki jih 

sofinancira proračun MO Ptuj, pa se naj aktivno vključijo v dogajanja v mestnem jedru. Bistra in še 

kdo pa bi lahko permanentno izvajali neformalna izobraževanja za politike, obrtnike in podjetnike 

ter stanovalce v mestnem jedru. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 218/7: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, na kakšen način je bil potrjen nov petletni mandat 

direktorju Janku Šircu, in zakaj o tem ni odločal Mestni svet oziroma bil s tem seznanjen ali podal 

vsaj načelno mnenje. Prav tako me zanima, ali sta predstavnika MO Ptuj v Komunalnem podjetju 

Ptuj informirala lastnico MO Ptuj o imenovanju ter kdaj. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 219/7: 

Podajam pobudo, da se prouči možnost, da se člani svetov zavodov, nadzornih svetov navkljub 

samostojnosti pri odločanju pred sejami posvetujejo z županjo o stališčih, ki jih ima lokalna 

skupnost do posamezne problematike oz. teme, ki jo bo obravnaval zavod, podjetje... Zavedam se, 

da so člani svetov zavodov samostojni pri odločanju in sprejemanju odločitev, vendar menim, da bi 

se pred sejami morali posvetovati in preveriti mnenje MO Ptuj. Konec koncev, so predstavniki 

imenovani s strani Mestnega sveta kot najvišjega organa in predstavljajo in zastopajo interese 

našega mesta in ne političnih strank ali prijateljskih vezi. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 220/7: 

Podajam pobudo, da se izdela panorama oziroma t.i. virtualni 360°. prehod skozi naše mest, kot je 

to primer v Mestni občini Kranj 

(https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-

kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 221/7: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. pojasni, zakaj se obračun porabe vode 

zaokrožuje navzgor in na celotno številko navkljub temu, da imamo števce na tri decimalna števila 

in odčitavanje podatkov možno in izvedljivo. Z zaokroževanjem porabe vode navzgor Komunalno 

podjetje Ptuj d.d. nedvomno oškoduje občanke in občane navkljub temu, da je možen obračun po 

dejanski porabi.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 222/7: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. pojasni nakup elektronskih vodomerov in zakaj 

je kupilo več vodomerov od potreb navkljub temu, da le teh še nekaj časa ne bo vgradilo?  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU
https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU


20  

pobudo št. 223/7:  

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. dostavi tovorne liste za odvoz blata iz CČN Ptuj 

od maja 2022 do maja 2023. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 224/7: 

Podajam pobudo, da MO Ptuj apelira na vzdrževalca vodotokov VGP Drava Ptuj d.o.o., da 

nemudoma pristopi k sanaciji struge potoka Grajena, ki je polna gramoza in posledično tudi pomeni, 

da se je dno »korito« potoka dvignilo in bo ob naslednjih večjih padavinah še prej prihajalo do 

razlivanja vodotoka.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 225/7: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, katere vrste odpadkov (smeti) 

odvaža za druge občine in za katere vrste odpadkov ima izdano dovoljenje.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 226/7: 

Podajam pobudo, da se v naselju Podvinci, LC 328061 prouči možnost postavitve zvočnih/hitrostnih 

ovir, s čimer bi zmanjšali hitrost v naselju. Tam živeči občani so se obrnili na nas in izpostavili, da 

gre za izjemno povečane hitrosti skozi naselje, kjer je veliko otrok in je njihova varnost zaradi 

povečanih hitrosti ogrožena.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 227/7: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. dostavi seznam podjetij, ki plačujejo odvajanje 

in čiščenje odpadnih vod na podlagi posebnih očitkov števcev neodvisno od količine dobavljene 

vode.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 228/7: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, ali prihodek od posebnih 

očitkov števcev pravnih oseb odvajanja in čiščenja odpadnih vod zapade pod določila Elaborata za 

odvajanje in čiščenja in, ali se to vračunava v osnovo prihodkov ter kakšni so ti zneski.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 229/7: 

Na videu posnetku 7. redne seje MS MOP je Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša 

MI & ČUŠ je pri obravnavi 6. točke:  

Predlog Stališč Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za 30. redno sejo skupščine družbe 

Komunalnega podjetja Ptuj, d. d. predlagal oziroma podal javno pobudo, da se: 

- prekine koncesijska pogodba s KP Ptuj, d.d. glede oskrbe z vodo in da se to prenese na javno 

podjetje, ki bo zgolj in samo upravljalo z vodo, 

- ostali del, ki pa se tiče odvajanja in čiščenja odplak iz Čistilna naprave Ptuj pa se naj prenese na 

drugo podjetje, Javne službe Ptuj, d.o.o., kjer imamo 100 % delež in 100 % upravljavsko pravico.  

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 230/7: 

Svetniška skupina podaja županji in občinski upravi sledeči pobudi. Prosimo, da se ju prouči in nanj 

odgovori. 

Na področju naselja Kicar, Sp. Velovlek in Zg. Velovlek se naj dokonča obcestna razsvetljava. 
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Utemeljitev: Ob cesti so že nekaj let napeljani električni vodniki, ki štrlijo iz zemlje in so slabo 

zaščiteni ter prepuščeni okoljskim vplivom. Mimo njih vodi tudi šolska pot in so tudi v neposredni 

bližini avtobusne postaje, kjer čakajo otroci na šolski avtobus. Dela se ne samo gospodarska škoda, 

potencialni nevarnosti se izpostavljajo tudi otroci. Verjamem, da vodniki niso pod napetostjo, vendar 

tako nedokončano delo in dostopnost vsem ni primerno za urbano območje. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 231/7: 

V ulicah, Ulica 5. prekomorske brigade, Arbajterjevi in Ulici 25. maja se naj uredijo parkirišča za 

gibalno ovirane osebe v neposredni bližini njihovih stanovanj. 

Utemeljitev: Gibalno ovirane osebe so osebno in preko svojih društev opozarjale na neprimerno 

določitev dveh parkirnih mest na koncu Ulice 5. prekomorske brigade, saj je preveč oddaljena od  

njihovih stanovanj. Parkirišč v njihovi neposredni bližini je dovolj, le rezervirana niso za gibalno 

ovirane. Osebe, ki potrebujejo takšna parkirišča, zelo težko prehodijo 200 ali več metrov, zato je 

potrebno določiti parkirišča na njim prijazen način. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 232/7: Sprememba Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa 

gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju Mestne občine 

Ptuj 

Predlagam, da se podaljša obratovalni čas za terase gostinskih lokalov v poletnem obdobju in sicer 

s trenutne omejitve »do 1. ure naslednjega dne« na »do 3. ure naslednjega dne«. V poletnih mesecih 

je, ob dejstvu, da gre za obdobje daljših dni in krajših noči, tudi neprimerno večji pritok turistov, pri 

čemer ni zanemarljivo, da se veliko domačinov in turistov odpravi na nočne sprehode ali druženja 

komaj po zatonu sonca – po 21.uri. Dodatno predlagam, da se število letnih soglasij za podaljšanje 

obratovalnega časa do 5. ure zjutraj poveča  z 10 na 20. Potem, da se ura, vsaj med poletjem, prestavi 

na 7. uro zjutraj. Da bi omogočili na Ptuju živahnejše nočno življenje, predlagam zato podaljšanje 

obratovalnega časa. Ob tem, da bi s tem zagotovili potencialno zanimivejše nočno življenje (po 

mnogih letih zatona), bi s tem dali mladim (se pravi, po EU definiciji, do 30. leta) dodaten zagon za 

ustvarjanje vsebin tudi v nočnem času. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 233/7: Posodobitev in povečanje števila vstopno izstopnih mest v strogem mestnem jedru 

– Lackova ulica. 

V skladu z Načrtom upravljanja mestne logistike v Mestni občini Ptuj, kjer je zapisano, da je dodatno 

vstopno izstopno mestno predvideno v Ulici heroja Lacka iz smeri Vinarskega trga, predlagam, da 

se čimprej pristopi k urejanju prometa na tem območju. Tudi sami stanovalci namreč opažajo, da 

ljudje že zdaj parkirajo sredi ceste pred Ulico heroja Lacka 10, obenem je zato stanovalcem 

velikokrat onemogočen dostop do stanovanj.  

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

vprašanje št. 234/7: 

Ali je zagotovljen vir sredstev za upravljanje s Kurentovo hišo in Staro steklarsko? Koliko znaša oz. 

bo znašal delež tržne dejavnosti Kurentove hiše in Stare steklarske? 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 235/7: Vodni element na Glavnem trgu 

Obrazložitev: Tržnica oz. po novem imenovan Glavni trg vse od obnove dalje ne zaživi. Branjevke 

so se preselile na drugo lokacijo in tako imamo v samem središču mesta velik, prazen prostor. Z 

ureditvijo vodnega elementa po zgledu Glavnega trga v Mariboru ali Mestnega parka v Kopru, to je 

z vgraditvijo vodometa iz tal, bi le ta zagotovo privabil tako domače kot tuje obiskovalce, ki bi jim v 
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poletni vročini tudi nudil osvežitev. V času prireditev bi le tega izklopili. 

 

23. Informacije 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora Nezahtevni objekti 

za potrebe turizma - Ljudski vrt 

Odbor za finance se je seznanil z Dokončnim poročilom Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi 

nadzora Nezahtevni objekti za potrebe turizma – Ljudski vrt.  

 

V nadaljevanju je županja Nuška Gajšek prisotne svetnike seznanila z rezultati glasovanja za participativni 

proračun za leto 2024, in sicer: 

 

Območje 1: Ljudski vrt 

- Prenovitev drevesne strukture v parku Ljudski vrt na Ptuju 

- Bosih nog naokrog - predavanja, delavnice, pohodi 

- Telovadimo skupaj! 

  

Območje 2: ČS Breg-Turnišče, ČS Center 

- Športni park »Pri Roku« - nadgradnja 

- Digitalno opismenjevanje starejših 

- Mize in stoli za prireditve v Domu krajanov Turnišče 

  

Območje 3: ČS Jezero, ČS Rogoznica, ČS Spuhlja 

- Preplastitev košarkarskega igrišča pri Campusu in namestitev pitnika 

  

Območje 4: ČS Grajena, ČS Panorama 

- Postavitev interaktivne učilnice na prostem, ki povezuje OŠ Grajena 

- Postavitev učnega čebelnjaka s prikazom antičnega čebelarjenja na Panorami 

  

Skupina MLADI 

- Mladinski festival vina in kulture 

- Rekreacija in družbeni aktivizem za ptujsko mladino 

  

Druge informacije: 

- med 22. in 23. junijem 2023 bodo potekali Dnevi odprtih vrat Stare steklarske – predstavili se bodo 

ljubiteljski gledališčniki, folklorniki, glasbeniki, likovni ustvarjalci, fotografi in drugi 

- v četrtek, 22. junija 2023, bo ob 19. uri potekalo slovesno odprtje novega objekta Stare steklarske 

- v petek, 23. junija 2023, bo ob 18. uri potekala slovesnost ob Dnevu državnosti v Stari steklarski 

- v petek, 23. junija, ob 20.30 uri bo potekala Operna noč na Panorami 

- od četrtka, 6. julija do nedelje, 9. julija 2023 se prične otvoritveni vikend festivala Art Stays 

- od petka, 14. julija do sobote, 29. julija 2023 bo potekal Festival Arsana 

- v petek, 4. avgusta, 2023 bo potekal praznik Mestne občine Ptuj, hkrati bo v Dominikanskem samostanu 

potekala slavnostna seja Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

- v petek, 4. in soboto, 5. avgusta 2023 bo potekala Ptujska poletna noč 

- od četrtka, 17. do nedelje, 20. avgusta 2023 bodo potekale Rimske igre 

- od ponedeljka, 21. do sobote, 26. avgusta 2023 pa bodo potekali Dnevi poezije in vina 

 

Ker je bil dnevni red 7. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 16:50 uri. 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Lidija Hajdinjak županja 


